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نگاه

پرسپولیس مدیون مدیریت برانکو

ادموند بزیک
پیشکسوت 
پرسپولیس

با توجه به ماندن برانکو ایوانکوویچ و ســتاره های 
فصل گذشــته در پرســپولیس، موفقیت این تیم 
در فصل جاری هــم کاملا قابــل پیش بینی بود. 
پرسپولیس فصل پیش قاطعانه قهرمان شد، درحالی  
که رقیبان قدرتمندی مثل اســتقلال و ذوب آهن 
داشت اما یکی از قاطعانه ترین قهرمانی های تاریخ 
لیگ برتــر را به دســت آورد. در ابتدای فصل هم با 
توجه به شرایطی که در پرسپولیس وجود داشت، 
تأکید کردم که نمی توان در قهرمانی این تیم شک 
داشــت و بقیه تیم ها که حرف از قهرمانی می زدند، 
صرفا بــرای کری خوانی بود، نه چیــز دیگر، چون 
همه می دانســتند که نمی توانند جلودار این تیم 
باشند. حتی وقتی استقلال تیمی قدرتمند بست 
و ادعای قهرمانی داشــت، هم من اطمینان داشتم 
پرسپولیس تنها مدعی خواهد بود. آنها حتی بهتر از 
فصل گذشته نتیجه گرفته اند و برانکو هم با مدیریت 
خوبی که داشت، باعث شد تا پرسپولیس بهترین 
عملکرد را داشته باشــد. دیدیم که حتی مشکلات 
مدیریتی هم تاثیری در روند پرســپولیس نداشت 
و برانکو بــا مدیریت خوبش توانســت تیمش را از 
حاشیه نجات دهد. وقتی که طارمی از پرسپولیس 
جدا شد، خیلی ها فکر می کردند این تیم در گلزنی 
مشکل داشته باشد اما جدایی او باعث رخ دادن یک 
اتفاق خوب برای پرسپولیس شد و آن فرصت دادن 
به مهاجمی مثل علیپور بود که هم در گلزنی برای 
پرســپولیس فوق العاده عمل کرده و هم توانسته 
در صدر جدول گلزنان لیگ قرار بگیرد. اگرچه این 
روزها خیلی ها معتقدند علیپور حتما باید به تیم ملی 
دعوت شود اما ما نمی توانیم به کادر فنی اجبار کنیم 
که حتما باید این بازیکن را دعوت کند. خود من در 
گذشته شــرایط علیپور را تجربه کرده ام و با این که 
بهترین گلزن لیگ یا پرســپولیس بــودم، دعوت 
می شدم اما خط می خوردم. البته من هم معتقدم 
علیپور شایســته دعوت شــدن به تیم ملی است و 
کادرفنی می تواند چنین شانسی را به او بدهد اما آن 
کسی که آخرین تصمیم را می گیرد، کی روش است 
و ما هم باید به تصمیم او احترام بگذاریم. با توجه به 
این که پرسپولیس فردا باید در لیگ قهرمانان بازی 
کند، امیدوارم بازیکنان این تیم تمرکز لازم را داشته 
باشند، چون پرسپولیس فصل قبل به نیمه نهایی 
رســید و حالا توقعات هواداران این تیم زیادتر شده 
اســت. این درحالی اســت که کار پرسپولیس به 
دلیل عدم جذب بازیکن سخت تر شده است. البته 
پرسپولیس در لیگ برتر فاصله خوبی با رقیبانش 
دارد و برانکــو می تواند در ادامه مســابقات لیگ به 
بازیکنان پرسپولیس استراحت بدهد و تمرکزش 

روی لیگ قهرمانان باشد.

ورزش جهان

وقتی مسی 114  سال قبل کارگر معدن بود| 
می گویند همه مردم در جهان بــدل دارند و زمانی 
که از همه صحبت می شــود یعنی تمام مردم بدل 
دارند؛ حتی لیونل مســی. اکانت Bet Clever در 
توییتر یک عکس قدیمی از  سال ۱۹۰۴ پیدا کرد و 
آن را به اشتراک گذاشت. در این تصویر تعداد زیادی 
معدنچی که در معدن زغال ســنگ جنوب ولز کار 
می کردند، دیده می شود. یکی از این افراد شباهت 
زیادی به مسی دارد. کسی که به چنین کار سختی 
مشغول بود پس از ۱۰۰ ســال بدلش پیدا شد و او 

بهترین بازیکن جهان بود.
پیام زلزله در دهکــده بازی های المپیک 
زمستانی| ساعت پنج صبح روز گذشته زلزله ای 
به بزرگی ۴.۶ ریشــتر شــمال غربی شهر پونانگ 
کره جنوبی را لرزاند. این شــهر ۱۰۰ مایل با پیونگ 
چانگ محل برگزاری بازی های المپیک زمستانی 
۲۰۱۸ فاصله دارد؛ البته هیچ خسارتی از این زلزله 
گزارش نشــده اســت. با این حال ورزشکارانی که 
گوشی های همراه خود را راه اندازی کرده اند، دیشب 
پیام اخطار زلزله را بر روی گوشی های خود دریافت 

کردند.
نیویورک، گران ترین تیم لیگ NBA| برای 
نخستین بار در تاریخ لیگ بسکتبال حرفه ای آمریکا، 
ارزش هر کدام از تیم های حاضر در NBA به بیش 
از یک میلیارد دلار رسید. در  سال ۲۰۱۸، میانگین 
ارزش هر تیم در لیگ به یک میلیارد و ۶5۰ میلیون 
دلار رسید که نسبت به  سال قبل ۲۲ درصد افزایش 
داشته اســت. گران ترین تیم NBA در حال حاضر، 
نیویورک نیکس به ارزش ۶/3  میلیارد دلار اســت. 
نیکس، ششمین تیم باشگاهی جهان پس از دالاس 
کابویز،  نیویورک یانکیز، منچستریونایتد، بارسلونا، 
رئال مادرید و نیوانگلند پتریوتــس از نظر ارزش به 
حساب می آید. لس آنجلس لیکرز با 3/3 میلیارد دلار 
و گلدن استیت وریرز با 3/۱ میلیارد دلار در رتبه های 

دوم و سوم قرار دارند.
تردید سرنا ویلیامز درباره مسابقه های گرند 
اسلم ۲۰1۸| ســرنا ویلیامز که به دلیل زایمان  سال 
گذشته اش دچار افت آمادگی جسمانی شده بود، اخیرا 
اعلام کرد که قصد دارد در مسابقه های فدکاپ شرکت 
کند. ویلیامز اعلام کرده برنامه اش برای مسابقه های 
گرند اسلم  سال آینده مشخص نیست و نمی داند که 

می تواند در این مسابقات شرکت کند یا خیر.

شهروند| هفته گذشــته خبــر راه داده نشدن دو 
خبرنگار زن به ســالن توانای تبریــز، محل برگزاری 
فینال لیگ برتر بســکتبال، جنجال بزرگی به پا کرد 
و واکنش های زیادی را هم در پی داشــت. با این حال 
روزهای جمعه و شنبه در جریان برگزاری دیدارهای 
ســوم و چهارم فینال لیگ برتر بســکتبال اتفاقات 
خوشــایندی در حوزه زنان رخ داد و اعضای خانواده 
بازیکنان حاضــر در زمین از روی ســکوها نظاره گر 
عملکرد برترین تیم های ایران بودنــد. این اتفاق که 
بدون کمترین حاشــیه ای رخ داد، باعث شد تا رئیس 
فدراسیون بسکتبال از گرفتن مجوز ورود زنان به سالن 

در جریان بازی های ملی هم خبر بدهد. 
چگونه مجوز صادر شد؟

چند روز قبل از برگزاری فینال لیگ برتر بسکتبال، 
رامین طباطبایی که نزدیک به یک ماه است ریاست 
فدراسیون را در دست گرفته، رایزنی برای ورود خانواده 
بازیکنان و مربیان به ســالن را آغاز کرد. او توانست با 
ارتباطاتی کــه در وزارت ورزش دارد، مجوز ورود زنان 
به سالن را البته به صورت کنترل شده بگیرد؛ البته در 
روزهای پایانی هفته گذشته برنامه ریزی مناسبی برای 
چگونگی ورود و استقرار زنان در سالن بسکتبال آزادی 
انجام شد که درنهایت اتفاقات مثبتی را در پی داشت. 
در چند  سال اخیر همزمان با ممنوعیت ورود زنان به 
سالن های والیبال، لیگ بسکتبال و بازی های ملی این 
رشته نیز بدون حضور زنان برگزار می شد اما با تدابیر 

طباطبایی این مسأله در فضایی آرام حل وفصل شد.
حضور کنترل شده زنان

روزهای جمعه و شــنبه شــاهد حضور تعدادی از 
زنان در ســالن بســکتبال آزادی بودیم که اکثر آنها 

جزو اعضای خانواده بازیکنان و مربیان دو تیم مهرام 
و شهرداری تبریز بودند. ماموران حراست وزارت ورزش 
نیز در برقراری نظم نقش کلیدی ایفا کردند. حساسیت 
این موضوع به قدری بالا بود که حتی عباباف، مدیرکل 
حراست وزارت ورزش هر دو روز به سالن آزادی رفت تا 
شخصا اوضاع را زیر نظر بگیرد. در جریان بازی هم زنان 
تماشاگر که بشدت هیجان زده بودند، به تشویق تیم ها 
و بازیکنان مورد علاقه خود پرداختند. هیچ مشکلی هم 
از سوی ماموران حراست و افراد حاضر در سالن گزارش 
نشد تا در مجموع فدراسیون بسکتبال تجربه موفقی را 

پشت سر بگذارد.
پوشش رسانه ای بدون حاشیه

بــا این که حضــور دو خبرنــگار زن در تبریز برای 
پوشــش خبری دیدار تیم های شــهرداری تبریز و 
مهرام با حاشیه های زیادی همراه شد، در تهران شاهد 
اتفاقات متفاوتی بودیم. خبرنگاران و عکاسان زن حوزه 
بسکتبال به صورت گسترده در سالن حاضر شده بوده و 
به انجام وظایف رسانه ای خود پرداختند. حالا باید دید 
این اتفاق در آینده ممکن است در شهرهای دیگر نیز 

رخ دهد و چنین پتانسیلی وجود دارد یا خیر.
اظهارات زنان حاضر در سالن

بعد از حدود ۴ فصل که حضور بانوان در سالن آزادی 
میســر نبود، خانواده بازیکنان در سالن آزادی حاضر 
شدند و در محیطی امن کار بسکتبالیست ها را از نزدیک 
شاهد بودند. برخی از حاضران در جایگاه تماشاگران زن 
از حس خود بعد از تماشــای فینال لیگ برتر گفتند. 
مادر یکــی از بازیکن تیم مهرام با ابراز خرســندی از 
حضور بانوان برای تماشای این مسابقه گفت: »برای 
نخستین بار می توانم  مسابقه پسرم را از نزدیک ببینم. 

تا امروز بارها منتظر همســرم می شــدم تا از شرایط 
مسابقه مطلع شوم ولی حالا که می توانم در  محیطی 
امن و سالم بازی پسرم را ببینم، بسیار خوشحالم و از 
مسئولان امر تشکر می کنم. « دختر نوجوان ۱7ساله ای 
که برای نخستین بار یک مسابقه بسکتبال را از نزدیک 
تماشا می کرد، هم در این باره گفته است: »از این اتفاق 
خیلی  هیجان زده و خوشحالم و تصمیم دارم بسکتبال 
را به صورت حرفه ای دنبال کنم.  خیلی خوشحالم که 
در محیطی امن و سالم می توانم انرژی خود را تخلیه 
کنم و یک  تفریح سالم داشته باشم. « همچنین بانوی 
جوان دیگری می گوید: »راه زیادی را برای دیدن این 
مسابقه آمدم و شور و اشتیاق زیادی برای رسیدن به 
سالن مسابقه  داشتم. خوشبختانه وقتی به استادیوم 
رسیدم برخورد عوامل حراســت و مجموعه ورزشی 
آزادی با من و بانوان دیگر بسیار  مناسب و محترمانه بود 
که جای تحسین دارد.  فضای ورزشگاه به قدری سالم و 
الفاظ و شعارها به قدری مودبانه و محترمانه بود که همه 

از حضور در  سالن و تماشای این بازی لذت بردند.«
پای زنان به مسابقات ملی هم باز می شود  

با توجه به نمره قبولی فدراســیون برای ورود زنان 
به ســالن آزادی، حالا رئیس فدراســیون از حضور 
تماشــاگران زن و خانواده ها در سالن برای بازی های 
تیم ملی خبر داده تا به مرور این مسأله بین بسکتبالی ها 
جا بیفتد: »با توجه به این کــه تمامی اعضای خانواده 
ورزشکاران در این مسابقه به عنوان تماشاگر شرکت 
داشــتند و بازی در کمال امنیت و آرامش برای بانوان 
برگزار شــد، می توانیم آن را نقطه عطفــی بدانیم تا 
ان شاءالله در مســابقات آینده جمعیت بیشتری در 
ورزشگاه ها داشته باشیم. امیدوارم هم در بازی فینال 

لیگ برتــر در تبریز و هم در بازی ایــران و عراق که ۶ 
اسفندماه برگزار می شود بتوانیم شاهد حضور پرشور 
خانواده ها و تماشاگران باشیم تا ان شاءالله بازی خوبی 
را تماشا کنند و حمایت قاطعی از تیم ملی ایران داشته 

باشند.«
گام نخست برای تحقق وعده وزیر

وزیر ورزش در برنامه های خود بارها به فراهم کردن 
شرایط برای حضور زنان در ورزشــگاه ها اشاره کرده 
است. شاید خیلی ها منتظر صادر شدن مجوز حضور 
زنان در استادیوم های فوتبال باشند اما سلطانی فر هم 
در مصاحبه های خود بارها اشاره کرده که برای تحقق 
این وعده به صورت کامل باید گام به گام پیش برویم. 
در چند  ســال اخیر ورود زنان به سالن های والیبال و 
بسکتبال هم با موانعی روبه رو شده بود که با اقدام مثبت 
و به موقع فدراسیون بسکتبال حالا به تدریج این مشکل 
به سمت حل شــدن پیش می رود. به  نظر می رسد با 
برنامه ریزی مناســب و نظارت کامل فدراسیون ها و 
وزارت ورزش علاوه بر این که زنان می توانند بازی های 
تیم ملی بسکتبال را از نزدیک ببیند، در والیبال هم  سال 
آینده می تواند چنین اتفاقی رقم بخورد. شاید حرکت 
شــجاعانه رئیس جدید فدراسیون بسکتبال راهی را 
پیش روی فدراسیون والیبال هم قرار دهد تا در لیگ 
جهانی ۲۰۱۸ با هماهنگی وزارت ورزش مجوز حضور 
زنان در سالن آزادی را صادر کند. به  هر حال این که با 
حضور تعدادی از خانواده ها و زنان در سالن بسکتبال، 
هیچ شعار نامربوط یا ناسزایی به گوش نرسید، نشان 
می دهد حضور زنان در میادین ورزشــی می تواند به 
بهبود فرهنگ تماشاگران هم در ورزش ایران کمک 

شایانی کند. 

شهروند| ماراتن فینال لیگ برتر بسکتبال هم 
مثل بازی های نیمه نهایی این مســابقات به رقابت 
پنجم کشیده شد؛ اگرچه تکلیف جایگاه سومی لیگ 
برتر در همان سه مسابقه نخست با برتری پتروشیمی 
مقابل نفت آبادان مشخص شده بود. بدین ترتیب 
قهرمان فصل گذشته این رقابت ها با هدایت مهران 
شاهین طبع امســال در رده ســوم قرار گرفت، اما 
جدال برای رسیدن به جام  قهرمانی همچنان میان 
تیم های تهرانی و تبریــزی ادامه دارد. بعد از این که 
در دو مســابقه نخســت به میزبانی تبریز، مهرام و 
شهرداری تبریز به تساوی یک بر یک رسیده بودند، 

در تهران هم این روند ادامه پیدا کرد. روزهای جمعه 
و شنبه دو بازی دیگر از فینال لیگ برتر بسکتبال به 
میزبانی سالن آزادی برگزار شد که مهرام در بازی اول 
و شهرداری تبریز در مسابقه دوم به برتری رسیدند تا 
بازی پنجم که روز سه شنبه در تبریز برگزار می شود، 
مشخص کننده قهرمان لیگ  برتر بسکتبال در  سال 
۹۶ باشد. البته این نتایج خیلی به مذاق فدراسیون 

بسکتبال خوش نیامد چون قطعا مدیران فدراسیون 
علاقه داشتند تکلیف قهرمان لیگ برتر هر چه زودتر 
مشخص شود تا برنامه های تیم ملی را پیگیری کنند. 
حالا در شرایطی فینال لیگ برتر رسما ۲۴ بهمن ماه 
در تبریز به پایان می رسد که تیم ملی باید 3 اسفندماه 
در چارچوب انتخابی جام جهانی به مصاف قزاقستان 
آن هم در کشــور حریف برود. آســمانخراش های 

کشــورمان که از دو بازی نخســت یک برد و یک 
باخت در کارنامه دارند، اوایل اســفندماه دو بازی 
کلیدی مقابل قزاقســتان و عراق خواهند داشت. 
عجیب این جاست که با وجود فرصت محدود برای 
آماده سازی تیم ملی هنوز وضع کادر فنی هم توسط 
ریاست جدید فدراســیون مشخص نشده است. از 
مربیانی چون مصطفی  هاشــمی، مهران حاتمی 
و مهران شــاهین طبع به عنوان گزینه های اصلی 
نیمکت تیم ملی یاد می شود، اما رئیس فدراسیون 
ترجیح داده بعد از پایان لیگ از نام سرمربی جدید 

رونمایی کند. 

قهرمان لیگ سه شنبه در تبریز مشخص می شود

بلاتکلیفی روی نیمکت تیم ملی بسکتبال

زنان بعد از 4  سال فینال لیگ برتر بسکتبال را در سالن آزادی تماشا کردند

رویای زنانه در آستانه تعبیر

کیوسک

PSG پیام رونالدو به

برتری 5 بر ۲ رئال مادرید مقابل سوسیداد در لالیگا 
که با هت تریک کریستیانو رونالدو بعد از مدتی که 
از آمادگی به دور بود، سوژه جلد دیروز روزنامه آس 
اســپانیا بود. این روزنامه بــا روی جلد بردن عکس 
 .»PSG ستاره رئال مادرید تیتر زده: »پیام رونالدو به
شاگردان زیدان چهارشنبه در لیگ قهرمانان اروپا به 

مصاف پاری سن ژرمن می روند.

فستیوال ناپولی

روزنامه گاتزتا دلواسپورت چاپ ایتالیا روز گذشته 
به برتری مقتدرانه ناپولی در بازی حســاس مقابل 
لاتزیو در سری آ اشاره کرده است. این روزنامه با روی 
جلد بردن عکسی از شــادی گل بازیکنان ناپولی از 
تیتر »فستیوال ناپولی« استفاده کرده که به برد ۴ بر 

یک این تیم و ادامه صدرنشینی اش اشاره دارد. 

شایعه روز

حسینی جانشین عنایتی می شود؟
مشکی  شکســت 
 پوشان مقابل پیکان و 
ادامه قعرنشــینی این 
تیــم باعث شــد رضا 
عنایتی، سرمربی جوان 
تیم مشهدی از هدایت 
این تیم اســتعفا کند. 

مسئولان این تیم با استعفای او موافقت کردند و از 
آنجا که قبل از حضور عنایتی در این تیم مذاکراتی 
را با سیدمجتبی حسینی انجام داده بودند، پس از 
جدایی عنایتی هم بار دیگر مذاکرات خود را با این 
مربی از سر گرفتند. به نظر می رسد مجتبی حسینی 
اصلی ترین گزینه جایگزینی رضا عنایتی اســت؛ 
چون دو طرف مذاکرات شان را انجام داده اند و قرار 
است حسینی تا امروز پاسخ نهایی را به مسئولان 
باشگاه مشکی پوشان بدهد که به احتمال زیاد جواب 
حسینی به مشکی پوشــان مشهدی مثبت است. 
مجتبی حســینی از ابتدای فصل به همراه یحیی 
گل محمدی در تیم تراکتورسازی حضور داشت اما 
به همراه وی از این تیم جدا شد. عباسی، مدیرعامل 
مشکی پوشان درباره زمان معرفی سرمربی جدید 
این تیم می گوید: »سعی می کنیم امروز جمع بندی 
کنیم و نهایتا تا امشب ســرمربی جدید را معرفی 
خواهیم کرد. قطعا گزینه های مان ایرانی هستند 
و ســعی می کنیم بهترین فرد را به تیم بیاوریم.« 
عباسی به مذاکراتش با مجتبی حسینی اشاره نکرده 
اما به نظر می رسد در صورت پاسخ منفی از طرف 
این مربی، باشگاه مشکی پوشان مذاکراتش را با سایر 

گزینه ها آغاز کند.

آن سوی مرز

تساوی در هلند و برتری تیم رضاییان
در چارچوب هفته بیست وســوم لیگ هلند 
دو تیم هیرنفین و آلکمار که دو بازیکنان ایرانی 
را در ترکیب خود داشــتند، مقابل حریفانشان 
متوقف شدند. هیرنفین در حضور ۶3 دقیقه ای 
قوچان نژاد به مصاف روداکرکــراد رفت که این 
مصاف با نتیجــه یک بر یک خاتمــه یافت. در 
دیگر دیدار آلکمار به مصــاف ونلو رفت که این 
دیدار با تساوی بدون گل خاتمه یافت. علیرضا 
جهانبخش که ایــن روزهــا در ترکیب آلکمار 
خوش درخشیده است، از ابتدا در ترکیب حضور 
داشت و ۹۰دقیقه بازی کرد. در لیگ بلژیک هم 
تیم اوستنده با رامین رضاییان مقابل اندرلشت به 
پیروزی ارزشمند ۲برصفر دست پیدا کرد. رامین 
رضاییان، ملی پوش ایرانی ۹۰دقیقه در ترکیب 
تیم اوســتنده برابر اندرلشــت حضور داشت. 
در چارچوب هفته ســی ویکم چمپیونشــیپ 
انگلیس شنبه شــب تیم ناتینگهام فارســت با 
نتیجه ۲ بر صفر مغلوب  هال سیتی شد. اشکان 
دژاگه، ملی پوش ایرانی تیم ناتینگهام فارســت 
در فهرســت ۱۸نفره این تیم قرار نداشــت. در 
جدول رده بندی ۲۴تیمی چمپیونشیپ انگلیس 
تیم ناتینگهام فارســت با اندوخته 35 امتیازی 
شانزدهم است. ۲تیم اول این رقابت ها سهمیه 
صعود مستقیم به لیگ برتر انگلیس را به دست 

خواهند آورد.
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عکس نوشت

افتتاح مجتمع ورزشی حمید سوریان
مجتمع ورزشی حمید سوریان در ۲۲۰۰ متر و ۶ طبقه با استعداد ۲  سال کشتی، بدنسازی و اسکان 5۲ 
نفر توسط وزیر ورزش به بهره برداری رسید. در این مراسم حمید سوریان و محمد بنا هم حضور داشتند 
که سلطانی فر از این فرصت اســتفاده و از هر دو نفر تجلیل کرد. در ضمن، بنا خواسته های خود پیرامون 

کمبودهای کشتی در شهریار را به گوش وزیر ورزش رساند. 

نوستالژی

رقابت برای خریدن بلیت
قبل از ساخت و بهره برداری از ورزشگاه آزادی که نزدیک به ۴۰ سال از آن می گذرد، اکثر مسابقات فوتبال 
به ویژه بازی های استقلال و پرسپولیس در ورزشگاه امجدیه برگزار می شد. این تصویر هجوم علاقه مندان به 
فوتبال برای خرید بلیت در دهه پنجاه در ورزشگاه امجدیه یا همان شهید شیرودی فعلی را نشان می دهد 

که به دلیل کمبود جا به این شکل با هم رقابت داشتند. 

 رئیس فدراسیون از حضور گسترده تر زنان برای تماشای بازی های  ملی خبر داد                     زنان از حضور در سالن بسکتبال هیجان زده بودند

شهروند| بعد از کش وقوس فراوان بالاخره مربی مورد نظر احسان حدادی با 
فدراسیون دوومیدانی قرارداد بست تا او به همراه علی ثمری تمریناتش را برای 

حضور در بازی های آسیایی جاکارتا آغاز کند.
انتقادات حدادی از فدراسیون نتیجه داد

احسان حدادی، دارنده مدال نقره المپیک لندن، بعد از ناکامی در المپیک ریو 
با انتقادات زیادی روبه رو شد. او همواره از بی توجهی های فدراسیون دوومیدانی 
شاکی بود اما اهالی فدراسیون هم ادعا می کردند برای موفقیت او در ریو اقدامات 
لازم را انجام دادند. حدادی چندی پیش در سفر به آمریکا با مک ویلکینز مربی 
سرشناسی که دو مدال نقره و طلای المپیک را در کارنامه دارد، مذاکره کرد و 
از او خواست برای تمرین دادن وی به ایران بیاید. ویلکینز سه هفته پیش برای 
زیرنظرگرفتن تمرینات احسان حدادی به کیش آمد و حدادی از کیفیت این 
مربی ابراز رضایت کرد. حدادی چند روز پیش در گفت وگو با خبرنگار »شهروند« 
بشدت از بی توجهی مسئولان فدراسیون به مربی آمریکایی و این که حتی از طرف 

اهالی فدراسیون یک خوشامد خشک و خالی هم به او گفته نشد، انتقاد کرد تا 
بالاخره رئیس فدراسیون دست به کار شد.

مربی مشترک برای حدادی و ثمری
طی یکی، دو روز گذشته مجید کیهانی، رئیس فدراسیون دوومیدانی با هدف 
بازدید از اردوی آماده سازی احسان حدادی که به همراه مک ویلکینز، مربی 
آمریکایی پرتاب ها به ایران آمده، به جزیره کیش، محل تمرینات حدادی رفت. 
کیهانی ضمن بازدید از شرایط اردوی پرتابگر طلایی دیسک آسیا با ویلکینز 
درخصوص همکاری اش با فدراسیون دوومیدانی ایران به گفت وگو پرداخت. 
در گفت وگویی که بین کیهانی و مربی آمریکایی انجام شد، کیهانی روی هدایت 
حدادی و همچنین علی ثمری که امســال یکــی از دوومیدانی کاران موفق 
کشــورمان در پرتاب وزنه بوده، تأکید کرد. درنهایت برای آماده سازی این دو 
ورزشکار جهت حضور قدرتمندانه در بازی های آسیایی جاکارتا، فدراسیون 
دوومیدانی با مربی سرشناس آمریکایی به توافق نهایی رسید و قرار شد این مربی 

هدایت احسان حدادی و علی ثمری را تا بازی های آسیایی جاکارتا برعهده بگیرد. 
بر این اساس، قهرمان های پرتاب دیسک و وزنه ایران و آسیا برای برگزاری اردو با 
ویلکینز به آمریکا می روند و تا زمان آغاز بازی های آسیایی در این کشور می مانند 
که با این شرایط حدادی دیگر نمی تواند بهانه ای برای مدال نگرفتن در جاکارتا 
داشته باشد. البته هنوز رفتن ثمری به همراه حدادی به آمریکا قطعی نشده اما 
فدراسیون در تلاش است شرایط را برای این موضوع فراهم کند، چون در شرایط 

فعلی امکان استخدام مربی جدید برای فدراسیون وجود ندارد.

فدراسیون دوومیدانی هدایت ۲ پرتابگر را به مربی آمریکایی واگذار کرد

پایان بهانه تراشی احسان حدادی


